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Interpellation om upphandling av LSS-boenden 
 
Varje år genomför Uppsala kommun ett stort antal offentliga upphandlingar för att på ett 
effektivt sätt använda våra skattepengar samtidigt som bästa möjliga kvalitet uppnås. Ett 
exempel på detta är LSS-boenden där företag via upphandlingar har investerat, byggt och 
utvecklat LSS-boenden. 
 
Liberalerna är övertygade om att konkurrens förbättrar kvaliteten och ger oss mer för 
våra skattepengar. För oss liberaler är det också av stor vikt att ge så mycket makt som 
möjligt till den enskilde individen. 
 
Nu planerar styret att inte förnya avtalen med tolv LSS-boenden, trots att företagen inte har 
påvisat några brister. Den enda motiveringen tycks vara att de anser att kommunen kan göra 
det bättre i egen regi. Denna slutsats har dragits utan en fullständig analys. 
 
Samtidigt visar Svenskt Näringslivs årliga ranking av kommuners företagsklimat att det finns 
stora brister i Uppsala kommun vad gäller just näringslivsklimatet. I den senaste mätningen 
hamnade Uppsala kommun på plats 247 av 290. 
 
 
Mot bakgrund av ovanstående ställs följande fråga till ordförande i Uppsala Stadshus AB, 
Stefan Hanna (UP): 

• På vilket sätt främjar återtagandet av LSS-boenden företagsklimatet? 

 

Jennie Claesson (L), kommunalråd 
 

 


